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Dia: 11 de juliol de 2023 

Lloc: Guinardó 

 

Persones Assistents 

En Representació de la Direcció (d'ara endavant RD): 

 

Esther Chamorro 

Jordi Rodríguez 

Jose Calvo 

Antonio Pérez 

Jessica Outeiriño 

 

En Representació de les Persones Treballadores (d'ara endavant RT): 
 

Per CIM: Jordi Díez, Rubén Álvarez i Jordi Muñoz. 

Assessors/es: Aitor Domingo i Alberto Vázquez. 

Per UGT: Amada Álvarez i Gabriel Benito. 

Assessors/es: Jordi Gómez. 

Per CGT: Jose M. Álvarez i MªCruz Álvarez.  

Assessors/es: Ángel Muñoz i Antonio Ceballos. 

Per CCOO: Marc Giménez i Juan Aguilera. 

Assessors/es: Joan Damas i Mercedes Aguilera. 

Per CPTC: Placid Escobar i Dolores Llonch. 

Assessors/es: Jordi Rusiñol i Martin Villanueva. 

Per SO: Rebeca García. 

Assessors/es: Emilio Giménez. 

Per SU: Oriol Martí. 

Assessors/es: Mercedes Portolés. 
 

Secretari d’actes: Jose Miguel Isidoro. 

 

 
Com a qüestió prèvia CIM manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Rubén Álvarez i Jordi 
Muñoz. 
 

Com a qüestió prèvia UGT manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Amada Álvarez. 
 
Com a qüestió prèvia CGT manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Jose M. Álvarez. 
 
Com a qüestió prèvia CCOO manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Juan Aguilera. 
 
Com a qüestió prèvia CPTC manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Dolores Llonch. 

 
Com a qüestió prèvia SO manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Rebeca García. 
 
Com a qüestió prèvia SU manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Oriol Martí. 

 
Es procedeix a la revisió i signatura de l'acta de la reunió anterior. 

 

L’RD inicia la reunió fent entrega del document que s’ha estat treballant, durant les reunions anteriors, del 

redactat de l’article d’increments salarials, incloent les últimes aportacions que es van realitzar, per a que 

ho revisi la part social. 

 

L’RD sol·licita un recés. 
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Després del recés, l’RD pregunta si hi ha alguna aportació al document. 

 

UGT manifesta que a la regulació del Plus Dia Especial, s’hauria d’afegir que s’abona també en cas de que 

per calendari s’hagi de treballar aquell dia coincidint amb el teu dia de descans. 

 

L’RD pregunta si es refereix a la persona treballadora que treballa aquell dia i que també genera extraordinari 

estructural i no voluntari. Els càlculs de les simulacions entregades s’han realitzat tenint en compte aquesta 

situació. 

 

CGT sol·licita un recés. 

 

Després del recés, CGT manifesta que al document, en la part dels increments addicionals del 2024, s’hauria 

d’indicar que l’aplicació es al salari base “de forma lineal”. Volen recordar que en aquest conveni s’hauria de 

solucionar el tema dels festius que s’abonen amb diferents preus segons el departament, la persona o el 

moment, i tornen a recordar que va quedar pendent l’aspecte de la conducció de vehicles auxiliars, i no el 

donen per tancat fins que no s’acordi una solució satisfactòria per les persones afectades. 

 

L’RD respon, sobre la conducció de vehicles auxiliars, que per part d’AJ i el departament d’Assegurances, 

s’està treballant en una proposta d’assegurança i quan estigui acabada s’informarà. 

 

SU manifesta que també ha de quedar indicat al redactat que els increments addicionals en 2023 també 

s’aplicaran a salari base de “forma lineal”. 

 

L’RD respon que realitzarà un redactat més aclaridor. També afegeix que proposa canviar el nom del 

concepte “plus festiu especial” a “plus festiu oficial” i sol·licita a la part social que ho valori.  

 

L’RD manifesta pel que fa al Plus dia Especial que buscarà un redactat més clarificador per a les coincidències 

treballades, que el concepte de “coincidències” no està escrit en lloc. L’RD recorda que les guàrdies queden 

fora d’aquest aspecte, i que per tant, en aquest cas no s’abonarà el “plus dia especial”. Afegeix que s’ha de 

redactar de forma clara i segura des d’un punt de vista jurídic, que no s’abonarà el plus festiu o festiu oficial 

a les persones que iniciïn el seu servei el “dia especial”. 

 

L’RD pregunta a la part social si ha consensuat una persona que ostenti la figura de la presidència de la 

taula de conveni col·lectiu. 

 

CIM manifesta que, d’avant la manifestació de l’RD de presentar un text més clarificador, el valoraran un 

cop estigui presentat. Recorda que sempre s’ha buscat millorar les condicions actuals, i per això alguns 

col·lectius continuen percebent el plus festiu especial, com en l’actualitat, i d’altres passaran a percebre “el 

plus dia especial” i no el plus festiu o festiu especial. 

 

L’RD manifesta que portarà una taula per aclarir l’aplicació dels dies especials. 

 

CIM demana un recés. 

 

Després del recés, CIM manifesta que l’han sol·licitat per a que la part social pogués debatre dels noms de 

la presidència de la taula de conveni, i que s’han debatut els noms proposats per la part social. Un cop 

debatut, CIM entén que el Sr. Francisco Castillo és l’opció més convenient i la que s’ha convingut, ja que té 

coneixement de FMB i ja va ésser consensuat o proposat en altres negociacions de conveni. 

 

UGT manifesta que el Sr. Francisco Castillo el va proposar UGT perquè té l’experiència, interna i externa, 

necessària per poder ajudar a la negociació de conveni i avançar ràpidament per arribar a un bon conveni. 
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CCOO manifesta que, amb el Sr. Francisco Castillo, els hi passa el mateix que amb la figura de la presidència, 

que hi ha una majoria que ho ha decidit. No està al seu llistat de candidats, i no és la persona que han 

escollit. 

 

CPTC manifesta que comparteix el manifestat per CIM i UGT, i creuen que Francisco Castillo és una bona 

elecció per exercir la figura de presidència de la taula negociadora de conveni. 

 

SU manifesta que no era el seu candidat, però accepten la decisió de la majoria per tal d’agilitzar les 

reunions. 

 

L’RD manifesta que no té inconvenients, havent-hi una majoria de la part social i accepta la persona 

proposada. L’RD contactarà amb el Sr. Castillo per veure la seva disponibilitat i, en cas de que pugui 

incorporar-se a la propera reunió, es comunicarà a la part social. 

 

Totes les persones assistents consenten la publicació dels seus noms que apareixen en la present acta. 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió, sent les 13.10 hores del dia indicat i, segons el 

calendari acordat, es cita a les persones assistents a la següent reunió per al dimarts 18 de juliol de 2023, 

a les 9.30 hores a Guinardó. 

 

Representació de la Direcció Representació de les Persones Treballadores 

 CIM 

 

 

UGT 

 CGT 

 

CCOO 

  

 

CPTC 

 

 

 

 

SO 

 SU  

 


